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1. Opening, mededelingen en vaststelling agenda. 
De voorzitter deelt mee dat de heer Brokke (VVD), mevrouw El Mousati (SP) en mevrouw 
Hohage (D66) afwezig zijn met bericht van verhindering. De voorzitter herinnert de leden 
aan het werkbezoek aan de Waterlelie (Brede School) op 6 maart a.s. en vraagt de leden zich 
op te geven voor het bezoek aan een fokuswoning in Schipluiden (op uitnodiging van het 
Platform Gehandicapten) op 17 of 20 maart a.s. De voorzitter deelt mee dat de PvdA heeft 
verzocht om agendapunt 7 (raadsbrief jaarverslag leerplicht 2007-2008) te behandelen als 
bespreekpunt, dat D66, CDA en PvdA hebben verzocht agendapunt 8 (raadsbrief uitvoering 
motie inzake wachtlijsten kinderopvang en buitenschoolse opvang) te behandelen als 
bespreekpunt en dat het CDA heeft verzocht agendapunt 9 (raadsbrief formulierenbrigade) te 
behandelen als bespreekpunt. 
 
2. Spreekrecht burgers. 
Agendapunt 4, raadsvoorstel concept-nota binnensport ‘binnensporters de ruimte’: 
De heer Bruijne (namens de drie turnverenigingen AVGV, SOS Voorburg en GymnovaGym 
Leidschendam) vraagt aandacht voor de turnsport. De accommodaties zijn nu ver onder de 
maat. Er is geen enkele 1 ster locatie beschikbaar in Leidschendam-Voorburg en in de 
buurgemeenten zijn de hallen meestal volgeboekt. Hij pleit voor een adequate 
turnaccommodatie. 
De heer Benz (namens basketbal vereniging Gymnova en fusieclub Gymnova / BV Voorburg) 
vraagt aandacht voor het tijdspad waarbinnen de waarderingssubsidies worden verstrekt. Hij 
vraagt of de waarderingssubsidies niet vooraf kunnen worden verstrekt. 
 
3. Vragenuur. 
Van het vragenuur wordt geen gebruik gemaakt. 
 
4. Raadsvoorstel: Concept nota binnensport ‘binnensporters de ruimte’ gemeente 
Leidschendam-Voorburg (inspraakversie) (2009/368). 
Wethouder Rensen deelt mee dat het voorliggende raadsvoorstel ‘om een krediet van € 
656.800,- beschikbaar te stellen voor een eenmalige kwaliteitsimpuls bij de 
binnensportaccommodaties’ wordt aangehouden tot na de inspraak. Hij vraagt nu alleen of de 
concept nota binnensport kan worden vrijgegeven voor inspraak. In reactie op vragen en 
opmerkingen van de heer Schellings (D66), de heer Tiggelman (CDA), mevrouw Aris-van 
Neuren (VVD), mevrouw Stemerdink (PvdA), mevrouw Roza (SP), de heer van de Braak 
(GroenLinks) en mevrouw Mallée-van Gerven (GB) antwoordt wethouder Rensen dat hij 
veel overleg heeft gevoerd met de betrokken clubs en instellingen. Hij merkt op dat de keuze 
voor breedtesport niet wil zeggen dat sporters geen kans hebben om topprestaties te leveren. 



M.b.t. de sporthal aan de Marcellus Emantslaan wil de wethouder op korte termijn een nieuw 
voorstel presenteren waarin zowel de ruimtelijke als financiële aspecten zijn opgenomen. Hij 
wil de komende maanden met concrete voorstellen komen (ook m.b.t. de turnhal). Hij streeft 
ernaar om zoveel mogelijk verenigingen in 1 hal (of maximaal 2 hallen) onder te brengen. De 
datum van 2011 vloeit voort uit de overweging dat de sporthal aan de Marcellus Emantslaan 
pas dan (naar verwachting) klaar is. Hij antwoordt dat de schoolbesturen geen bezwaren 
hebben tegen het overhevelen van het beheer van de gymnastiekzalen naar de 
schoolbesturen. Hij deelt mee dat er binnenkort nieuwe huurders zijn voor Forum Kwadraat. 
 
De commissie geeft de concept nota binnensport ‘binnensporters de ruimte’ vrij voor 
inspraak.  
 
Het raadsvoorstel ‘om een krediet van € 656.800,- beschikbaar te stellen voor een eenmalige 
kwaliteitsimpuls bij de binnensportaccommodaties’ wordt aangehouden tot na de inspraak. 

 
Wethouder Rensen zegt toe: 
- met een voorstel voor de turnhal te komen. 
- met een voorstel voor multifunctioneel gebruik van de sportlocaties te komen 

(mogelijkheid kinderopvang, voor- naschoolse opvang,  etc.) 
- met een voorstel voor het beheer van de sportlocaties te komen. 
- de nota binnensport, de zwembadconfiguratie en de uitvoeringsplannen aan te 

bieden op een tijdstip dat gezamenlijke behandeling mogelijk is. 
 
5. Raadsbrief: Resultaten Participatietop en vervolgafspraken (2008/27472). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
6. Raadsbrief: Verslag wijkwandelingen 2008 (2008/26525). 
De heer Jansen (OPL-V) merkt op dat de nummering van de wijken niet klopt. Hij vraagt dit 
door te geven aan de behandelend ambtenaar. 
 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
7. Raadsbrief: Jaarverslag leerplicht 2007- 2008 (2008/29199). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Brussaard (PvdA) antwoordt wethouder 
Zwartepoorte dat de leerplichtambtenaren weer op sterkte zijn. Ze merkt op dat de koppeling 
van bestanden (met Groningen) meer zicht geeft op een groep jongeren die tot nu toe nog 
buiten beeld bleef. Ze gaat de capaciteit (met rijksmiddelen) uitbreiden om schoolverzuim 
vroegtijdig aan te pakken. Ze geeft aan dat door de verbeteringen beter zicht is op hetgeen 
waarop gehandhaafd moet gaan worden. De wethouder deelt mee dat ze met het voorgezet 
onderwijs een convenant heeft gesloten waardoor de bereidheid om (verzuim) te melden 
groter is geworden. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
8. Raadsbrief: Uitvoering van de motie van 4 november 2008 voor een 
inspanningsverplichting om de wachtlijsten van de kinderopvang en de 
buitenschoolse opvang te bestrijden (2008/28298). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Jansen (CDA), de heer Schellings (D66), 
en de heer Brussaard (PvdA) antwoordt wethouder Zwartepoorte dat ze een beperkt 
instrumentarium heeft om extra capaciteit te realiseren. Ze streeft naar een 
capaciteitsuitbreiding van 500 kindplaatsen maar kan dit niet garanderen. Vooralsnog heeft 
ze zicht op zo’n 115 extra plaatsen in de kinderdagopvang en zo’n 244 extra plaatsen in de 
buitenschoolse opvang. De eventuele opvang binnen de scouting zit hier nog niet in verwerkt. 
Ze streeft ernaar om de (opvang)top in april / mei te laten plaatsvinden. Ze beklemtoont dat  
ouders een belangrijke partij zijn in het overleg. 
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 



9. Raadsbrief: Formulierenbrigade (2008/28516). 
In reactie op vragen en opmerkingen van de heer Paardekooper (CDA), de heer Tolido 
(GB), mevrouw Cornelissens (GroenLinks), de heer Schellings (D66) en mevrouw Mallée-
van Gerven (GB) antwoordt wethouder Rensen dat hij blij is met de steun voor het initiatief. 
Hij geeft aan dat veel wordt ingezet op het voorkomen van het ‘niet gebruik’ van 
voorzieningen. Hij probeert hier nu extra aandacht aan te geven door de inzet van de 
formulierenbrigade. Hij merkt op dat uit de armoedemonitor (die binnenkort naar de raad 
wordt toegestuurd) blijkt dat het ‘niet gebruik’ wordt teruggedrongen. Hij wil de komende jaren 
ook met anderstaligen aan de slag gaan om voorlichting te geven. Hij wil zoveel mogelijk 
cliënten opzoeken op plekken waar ze mogelijk aanwezig zijn. Met betrekking tot de 
voedselbanken, als mogelijke locatie voor voorlichting, geeft hij aan dat in deze gemeente de 
voedselpakketten aan huis worden afgeleverd. Hij wil de mensen wel via folders op de hoogte 
houden van de mogelijkheden. Hij merkt op dat het de bedoeling is dat de formulierenbrigade 
mobiel gaat werken. Hij sluit het Zoetermeerse model, waarbij uitkeringsgerechtigden worden 
ingezet met behulp van reïntegratiemiddelen, niet uit.  
 
De commissie neemt de raadsbrief na bespreking voor kennisgeving aan. 
 
10. Raadsbrief: Antwoorden GGD Zuid-Holland West op vragen over de begroting 2009 
GGD ZHW (2008/25744). 
De commissie neemt de raadsbrief zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
11. Besluitenlijst vergadering commissie Maatschappelijke Activiteiten 12 januari 2009 
(2009/1126). 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
12. Openstaande toezeggingen. 
Mevrouw Cornelissens (GroenLinks) vraagt aandacht voor de brief van de heer Van Dolen 
en wijst erop dat de vraag m.b.t. de tijdelijke gehandicaptenparkeerkaart (toezeggingen 406) 
nog steeds niet beantwoord is. 
 
De commissie neemt de toezeggingenlijst zonder bespreking voor kennisgeving aan. 
 
13. Terugkoppeling bestuurlijke overleggen Stadsgewest Haaglanden. 
Van de terugkoppelingsmogelijkheid wordt geen gebruik gemaakt. 
 
Sluiting: 21.50 uur 
 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de 
commissie Maatschappelijke Activiteiten 
op 30 maart 2009. 
 
 
De voorzitter,     De secretaris, 

 


